
NIECH 
NASZA 

NADZIEJA 

BĘDZIE 
WIĘKSZA 

OD WSZYSTKIEGO, 
CO SIĘ TEJ 

NADZIEI 
MOŻE SPRZECIWIAĆ.

JAN PAWEŁ II



BÓG
 JEST 

PIERWSZYM 
ŹRÓDŁEM 
RADOŚCI 

I NADZIEI 

CZŁOWIEKA.
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MUSICIE 
BYĆ 

MOCNI, 
MOCĄ 

NADZIEI, 

KTÓRA 
PRZYNOSI 

RADOŚĆ
ŻYCIA
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WY JESTEŚCIE 

NADZIEJĄ 

KOŚCIOŁA! 

WY JESTEŚCIE 

MOJĄ 
NADZIEJĄ!
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NADZIEJA 

ZAWIERA 

W SOBIE 

ŚWIATŁO 

MOCNIEJSZE OD CIEMNOŚCI, 

JAKIE PANUJĄ 
W NASZYCH 

SERCACH.
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CHRZEŚCIJANIN 

JEST CZŁOWIEKIEM 

NADZIEI. 
TO NAS 

WYRÓŻNIA.
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